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Fråga från Miljöpartiet de Gröna i Täby

Fråga till stadsbyggnadsnämndens ordförande, Johan Algernon.

Täby kommun har många vackra sjöar och den största är Vallentunasjön med

sina drygt 5,78 km2. Den går via två kommuner, Vallentuna och Täby. Under

många år har sjön varit kraftigt övergödd som har skett bl.a. från företag i dess

närhet såväl som jordbruket via avrinning direkt ner i sjön. Täby kommuns

webbplats anger att “Vallentunasjön har dålig vattenkvalitet. Sjön är kraftigt

övergödd. Det dåliga siktdjupet i sjön gör att den inte är särskilt tilltalande för

bad och båtliv”. Detta till trots är det en populär rekreationsplats med möjlighet

att vandra utefter delar av Vallentunasjön. Där kan medborgare ges möjlighet

till att följa de årstidsskiftningar som sker i Täby såväl som skridskoåkning

vintertid. Det som även möter våra kommunmedborgare är en strandkant som

har blivit en dumpningsplats för bland annat gamla bildäck. Dessa har legat där

länge och förstör den naturupplevelse och förstör rekreationsvärdet för den

som vill vandra utmed Vallentunasjön på Täbyssidan.

Min fråga är:

Kommer Täby kommun säkra att det sker upplockning av det skräp som finns

på Täbys sida av Vallentunasjön?
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